

تعيم
GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

Passengers holding (Schengen, US or UK) visas.

حاملي تأشيرات (الشنغن، تأشيرة الولايات المتحدة الأمريكية وتأشيرة المملكة المتحدة).

Reference:

1. Article 23 of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (4/ 781/ 1441) Dated 31/12/2019.

١. المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعليم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٤ / ٧٨١ / ١٤٤١) وتاريخ ٢١/١٢/٢٠١٩ م.

Instructions:

التعليمات:

- All airlines must embark passengers who hold a valid tourist or commercial visa - from (Schengen, US or UK) and hold any nationality of group (B) countries, after ensuring the following:

يجب على جميع شركات الطيران إرکاب المسافرين ممن يحملون تأشيرة سياحية أو تجارية -سارية المفعول- من (إحدى دول إتفاقية شنغن أو الولايات المتحدة الأمريكية أو المملكة المتحدة) من حاملي جنسية إحدى دول المجموعة (ب) بعد التأكيد والتحقق من التالي:

1. The visa must be examined to be valid.
2. The visa must have been used at least once and should have an entry stamp of the issuing country.
3. If the steps above are fulfilled, the tourist visa can be obtained upon arrival via any of the Kingdom of Saudi Arabia's borders.

(١) صلاحية التأشيرة.
(٢) أن تكون التأشيرة استخدمت لمرة واحدة على الأقل وتحمل ختم الدولة المصدرة للتأشيرة.

(٣) في حال إتمام الخطوات المشار إليها أعلاه يمكن الحصول على تأشيرة الزيارة لغرض السياحة عند الوصول لأحد منافذ المملكة العربية السعودية.

- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

Executive Vice President for Economic Policies and International Cooperation

